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Wanneer wordt de catalogus SAD vastgesteld?
Voor SAD-IMBRO/A wordt de catalogus begin januari definitief vastgesteld. De catalogi SAD-IMBRO en SLD medio 
2024.

Wat is IMBRO/A?
IMBRO/A is het kwaliteitsregime dat geldt voor data die zijn geproduceerd vóór de datum van inwerkingtreding.

Kunnen bodemonderzoeken waarvan niet alle boringen zijn ingetekend ook worden opgenomen in de BRO?
Ja, dat kan. 

Wordt enkel de finale (afgewerkte) versie van het rapport/bodemonderzoek aangeleverd aan de BRO? Of ook 
tussentijdse versies, die nadien kunnen worden geüpdatet?
SAD gaat uit van eenmalige aanlevering. Onderzoeken kunnen dus het beste worden aangeleverd zodra deze 
'definitief' zijn. 
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Wanneer vindt de ketentest plaats?
In het eerste kwartaal van 2024.

Hoe worden resultaten van de ketentest uitgedragen? Met name leerpunten mbt proces.
Die worden besproken in de sprintreviews van Milieukwaliteit. Ook zal er aandacht voor zijn op onze website. 
(www.basisregistratieondergrond.nl)

Als de ketentest geslaagd is, kunnen we er dan vanuit gaan dat alle bodemdata van onze gemeente via Nazca 
geleverd kunnen worden aan de BRO? Dus voor 1 januari 2025?
De planning van aanlevering vanuit Nazca dient de bronhouder zelf met de softwareleverancier af te stemmen. 
De bronhouder blijft hiervoor in charge. Stem dit dus af met je leverancier.

Zit er nog verschil tussen bronhouders grond en grondwater en zo ja, wat betekent voor de aanlevering van 
gegevens van onderzoeken met grond en grondwatergegevens?
Er is geen onderscheid tussen bronhouders grond en grondwater. Beiden vallen binnen SAD.

https://basisregistratieondergrond.nl/doe-mee/reviewsessies-standaarden/
http://www.basisregistratieondergrond.nl/
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Zijn de kabel & leiding exploitanten ook bronhouders? Zij voeren ook onderzoeken uit voor de aanleg.
Er worden nog gesprekken gevoerd over de wijze van aanhaken van netbeheerders. Als bronhouder of als 
dataleverancier onder een andere bronhouder.

Moeten alle onderzoeken die in Nazca worden ingevoerd worden geleverd aan de BRO of alleen de 
onderzoeken waarvoor de bronhouder opdrachtgever is?
SAD heeft zowel betrekking op onderzoeken waarvoor de bronhouder opdrachtgever is geweest als onderzoeken 
waarover de bronhouder beschikt vanuit haar rol als bevoegd gezag. Denk bijvoorbeeld aan onderzoeken die in 
het kader van vergunningverlening zijn geleverd. Zie ook het scopedocument.

https://www.bro-productomgeving.nl/bpo/latest/scopedocument-milieukwaliteit


Veelgestelde vragen BRO’tje ‘Aan de slag met 
Milieuhygiënisch Bodemonderzoek (SAD)’ 

4

Wij hebben oudere rapporten zonder geometrie van het onderzoek zelf (onderzoekscontour), maar wel 
locatiecontour. Kunnen die dan wel worden ingevoerd?
Over de aanlevering van onderzoeken zonder onderzoekscontour maar met locatiecontour kan het beste 
overlegd worden met de leverancier. Indien locatiecontour en onderzoekscontour gelijk zijn is dit oplosbaar.

Onderzoeken zonder geometrie kunnen niet worden aangeleverd. Je kunt wel eventueel de geometrie kopiëren 
van de locatie naar het onderzoek. Hetzij handmatig of wellicht in overleg met de softwareleverancier om bv. 
door scripting een dataopwerking te doen.

Worden dubbelingen automatisch uit het systeem gehaald?
Hier wordt momenteel aan gewerkt.

Veel gemeenten in ons werkgebied hebben geen eigen BIS meer. Hoe wil je dan dat ze de softwareleverancier 
machtigen?
Indien de data ondergebracht zijn bij een omgevingsdienst kan de aanlevering gemandateerd worden aan de OD. 
Indien er in het geheel geen data zijn is er onder IMBRO/A ook geen plicht tot aanlevering.
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Meestal krijgen wij een bodemonderzoek als pdf. Moeten wij die gaan omzetten?
Indien geen XML aanwezig is of alleen een PDF, dan geldt geen aanleverplicht onder IMBRO/A.

Verwijst de URL van het onderzoek naar een pdf-versie of naar iets anders?
De URL verwijst inderdaad in de regel naar een publiek toegankelijk PDF-document. Belangrijk is dat deze 
'persistent' is en publiek toegankelijk.

Wie moet straks na 1 jan 2025 de datasets aanleveren, de bodemonderzoeksbureau's? Of de bronhouders? 
De verantwoordelijkheid ligt altijd bij de bronhouder. Zij kunnen het aanleveren echter via opdracht of anders 
delegeren aan een dataleveracier. Bijvoorbeeld het adviesbureau. Aanlevering gebeurt altijd via het 
Bronhouderportaal.

Kan ik al een machtiging voor Nazca aanmaken en zo ja onder welke naam staat Nazca in de lijst van 
machtigingen?
Het is nu nog niet mogelijk om Nazca in het Bronhouderportaal te machtigen. Op het moment dat de 
daadwerkelijke leveringen plaats kunnen vinden, dan zal dit natuurlijk wel mogelijk zijn.
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In het verleden heb ik veel problemen ervaren met het doorsturen van data via het portaal. Wordt er ook 
rekening gehouden met voldoende uitbreiding van servercapaciteit om de toenemende datastroom aan te 
kunnen?
Tijdens de ketentest zullen we kijken welk dataverkeer we kunnen verwachten, en hoe we daarmee om kunnen 
gaan. 


